
CAU Futong was established in 1985. It is a company originated from China 
Agricultural University (CAU), which is engaged in Agricultural Science 
and Technology, and the business scope covers agricultural planning, 
horticulture and greenhouse engineering, water saving irrigation project, 
horticulture service, introduction and promotion of agricultural science and 
technology, and agricultural products marketing service.  
CAU Futong has successfully delivered more than 30 agricultural carnivals 
and outlets, horticulture industrial clusters and other new projects across 
China. CAU Futong is actively managing 70 hectares of modern Dutch-style 
greenhouses and 780 hectares agro-park. The company has a fruit and 
vegetable brand, Dachaolai. 

Over the years, CAU Futong has accumulated valuable experiences in the 
agricultural sector and has built up a large network among different levels of 
the Chinese government, foreign embassies in China, domestic and foreign 
enterprises, and education institutions. CAU Futong is eager to expand 
its strategic partnership with companies who are interested to enter the 
Chinese market and build up firm research and development cooperation 
with international organizations.
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Email: cauftic@126.com

Cau Futong
East Campus of China Agricultural University No.17 Qinghua 

Donglu / Haidian District / Beijing / China | +86 13426195053 | 
Linkedin: ZHONGNONG FUONG



         中农富通，成立于1985年，是以中国农业大学、中国农业科学院、北京市农
 林科学院、北京农学院等科研院校的专家和技术为依托的“  产、学、研、推、用 
 一体化的农业高科技服务企业，是国家高新技术企业和北京市农业产业化重点龙
  头企业。
             在中国全面实施乡村振兴战略工作中，中农富通积极参与实践，探索现代农
   业 产业园、农村一二三产业融合示范园、农业高新技术产业示范区、特色农产品
   优势区、农业嘉年华、农业奥特莱斯、设施农业产业集群等多种农业发展模式；
   30余年的积累，编制的农业规划成果覆盖中国31个省级行政区，研发推广的设
   施面积超过500万㎡。
              面对不断变化的市场需求，中农富通致力于探索更具操作性和可持续发展的    
“三农”解决方案，倾力打造规划设计、工程建设、科技推广、运营管理、农产品 
  产销对接、品牌建设的全产业链服务，已成为中国现代农业发展的开创者和引领 
 者。中农富通拥有近1000名经验丰富、高学历、高素质的一线技术人才组成的精英
  团队和1000余位来自国内外知名科研院校的资深专家，多次承担国家重大攻关课题
  项目。
           中农富通现已成为服务全球的农业高科技推广平台，与荷兰、美国、挪 威、
  法国、以色列等近百个国家和地区建立了现代农业科技战略合作关系。
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